

# Styrelsemötesprotokoll 2024-03-26

## Närvarande

Axel Legelius (AL), Alice Karlsson (AK), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Emelie Gyllenberg (EG), Isabel Hedman (IH), Josefin Hyden (JH), Nore Bard (NB), William Lindell (WL)

## Frånvarande

Rasmus Björkman (RB), Konstantin Koutsinos (KK)

## Åhörare

Anton Nyman (AN), Hannes Ingelström (HI)

## Plats

Biblioteket, Tibble kyrka

## §1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18.07

## §2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

**att** välja Axel Legelius till mötesordförande

## §2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

**att** välja Alexandra Jirvall till sekreterare

## §3 Val av justerare

Styrelsen beslutade

**att** välja William Lindell till justerare

## §5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 8 stycken.

## §6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

**att** fastställa föredragningslistan i sin helhet.

## §7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

**att** lägga protokoll 24-01 till handlingarna

## §8 Verksamhetsgrupperna

### i. Musikgruppen

Inspelningsprojektet som församlingen ansvarar för går bra hittills. De ska spela in 24 psalmer den 6 april. IH tycker att det är fint att vi har börjat ställa fram ljus på torsdagsmässorna. AK tycker att det var bra att musikerna på senaste torsdagsmässan spelade lite musik innan alla kom in, då det skapade ett lugn innan mässan började.

### ii. SKUffégruppen

AJ tycker att många är aktiva i gruppen vilket är kul. Vi har gjort ett inköp på ca 4400 kr som redan börjar ta slut vilket är ett bra tecken på att SKUffét är fortsatt populärt. Tema-SKUffé påsk på torsdag vilket beslutades på ett möte som gruppen hade.

Styrelsen beslutade

**att** sätta en budget för Påsk-SKUffé på 1000 kr.

AL säger att det har varit lite oklarheter med mässan som är på påsklovet. Nu har vi fått besked att det ska vara mässa och inte andakt, vilket vi tänkte från början. Det är fortfarande lite oklart kring Kristi himmelfärd men Lotta ska kolla upp det och meddela oss.

Daniel Nordin ansluter till mötet 18.14

Mötet har nu en beslutande rätt på 9 personer.

### iii. Mediagruppen

IH berättar att de har haft ett uppstartsmöte för gruppen. Det var totalt 5 personer på mötet och inga beslut togs mer än att vi ska försöka få fler aktiva medlemmar. DN lägger till att nästa möte kan ligga på en senare tid så att fler har möjlighet att vara med. På mötet pratade vi om bland annat Krist1 och att det behöver hända saker. Vi har kvar sista scenen på en musikvideo som bör spelas in snarast. Exempelvis på Vår-SKUL. Det finns även en färdigskriven låt som ska spelas in.

iii. Festivalgruppen

WL vill boka in ett möte för gruppen den 8/4 där vi kan börja spawna idéer.

iiii. Hänggruppen

IH berättar att de hade en spelkväll den 12 mars. Det var inte jättemånga som kom. Det kan bero på att det inte var jättebra planerat och inte heller så bra marknadsfört. Hon berättar att de även hade en middagsträff där en grundplan gjordes men vi borde lägga upp mer på Instagram nästa gång. Vi borde även lägga upp på Instagram där vi förklarar vad den nya gruppen är för något. WL tycker att det kan vara bra att lägga upp om alla verksamhetsgrupper.

### §9 Utvärdering Styrelse-kick-off

Vi hade styrelse-kick-off den 10 mars. Först tänkte vi köra bowling men vi ändrade oss till Laserdome eftersom det inte fanns några lediga banor. Efter det åkte vi till DN och beställde pizza. AL tycker att det var kul med laserdome, dock hade det varit roligare om vi hade varit helt själva då det var två okända barn som var där hela eftermiddagen. AL hade även en presentation som handlade om vad det innebär att sitta i styrelsen. Vi hade en budget på 2500 kr och vi spenderade 2 283 kr. AK tycker att det var skönare i år jämfört med förra året i och med att vi köpte mat och inte behövde laga. Det blev lite smidigare.

### §10 Utvärdering Äldre-SKUL

Äldre-SKUL var 15-17 mars på Karlberg. Det var 8 deltagare och många avhopp direkt innan lägret. Trots det var det en väldigt mysig och skön grupp. JH tyckte också att det var mysigt och skön stämning genom hela lägret. Vi hade fina andakter, aktiviteter och väckningar. På grund av det låga deltagarantalet gick vi under budget.

### § 11 Utvärdering Earth Hour

NB säger att Earth Hour gick bra och många kom. Det var den 23/3. Det gick inte att släcka ner hela kyrkan men det gick bra ändå. Vi körde kurragömma, en fin andakt och mer. Vi köpte lite snacks och tog läsk från kontoret. NB säger att det ändå var en lyckad aktivitet och att vi definitivt borde ha det nästa år igen.

### §12 Kulturbesök

JH fick i uppdrag att undersöka kulturbesök. Hon har hittat olika förslag. Ersta Diakoni är öppet den sista söndagen varje månad mellan klockan 12-14. Man kan ej göra egna oblat som vi trott. Därför tycker inte styrelsen att det är ett rimligt alternativ. En guidad visning av Storkyrkan skulle kosta 3500 kr. På Slottskyrkan hade det kostat 2500 kr med egen guide efter mässan eller 160 kr per person. Stockholms Moské har inte öppet på helger så det blir svårt att lösa. Upplevelsemuseet var väldigt dyrt. Riddarholmskyrkan kostar 65 kr per person för inträde + extra kostnader för guidad visning. Västerås kyrka och Skattkammaren gick inte att hitta pris på. JH tror att det kan gå att få ner priset eftersom att vi är en kristen organisation. Om vi vill kombinera med lunch eller fika blir det också extra kostnader. JH tycker att vi ska försöka åka till någon större kyrka inne i Stockholm stad. AL tycker att det låter bra. AN säger att han kan kolla med sina kontakter i Storkyrkan om det går att få ner priset. AL tycker att det är kul om vi kan gå en söndag så att vi även kan gå på en mässa. JH ska maila Slottskyrkan, om det inte går att få ner priset så kör vi på Storkyrkan.

Styrelsen beslutade

**att** sätta en budget för kulturbesök på 5000 kr.

### §13 Medlemsaktiviteter

AL säger att vi har fått uppdrag av årsmötet att undersöka möjligheten att genomföra diverse aktiviteter vilket olika styrelseledamöter har gjort.

AJ har undersökt att åka på äventyrsbad i Västerås. Det hade kostat 270 kr per person på en helg och 90 kr per person på en vardag mellan kl 11-13 och 185 kr per person mellan kl 13.20.30. AL tycker att om vi vill köra på det kan vi sätta en maxgräns på kanske 15 personer. Det hade kostat runt 5000 kr. Styrelsen tycker att det är en dyr aktivitet där man måste begränsa antalet deltagare

Josefin Hydén lämnar mötet 18.53

NB undersökte Gröna Lund. Det hade kostat 395 kr per person eller runt 330 kr för ett åkband men då ingår ej inträde. Han kollade även kuponghäfte, men det kändes ovärt med priset. DN säger att om man åker med en klass så blir det billigare + att man får en matkupong men han vet inte om det gäller för organisationer också. AL säger att ett alternativ kan vara att medlemmarna kan betala en summa själva, likt en deltagaravgift. AL nämner att besök på Gröna Lund kan vara ett starkt argument när vi reppar för konfirmander. NB kollar upp om det går att åka som organisation.

IH kollade laserdome. I Arninge kan man boka för 40 personer. Det går att boka för förening. 1 spel kostar 2700 kr. 2 spel kostar 3600 kr, 3 spel kostar 4500 kr. IH tycker att det är en prisvärd aktivitet. AL säger att vi har kört laserdome ett antal gånger tidigare, bland annat förra året när vi hade Bön och Laserdome. Om man vill spela i Arninge går det att gå på mäsas i Tibble och sedan ta buss dit. Annars går det också att spela inne i stan som förra året. AL tycker att om vi ska köra laserdome igen kan vi vänta med det tills i höst.

KK skulle kolla upp gibb med gott gott. För en timme kostar det 35 kr per person. Eftersom han inte är här tar vi upp frågan igen nästa styrelsemöte. AJ tycker att golf med gott-gott som vi har kört tidigare låter roligare. DN säger att bowlingen i Täby har börjat ha öppet från 17-23 med disco och tacobuffé. AK tycker att Yoump låter kul. AK säger att det går att boka hela Yoump i Arninge för 4000 kr för max 40 personer. AN kollar upp det, helg 129 kr per person och 99 kr på en vardag.

Styrelsen beslutade

**att** välja Yoump som sportaktivitet på våren.

Styrelsen beslutade

**att** sätta en budget för Yoump på 3500 kr.

DN ansvarar för att boka.

Mötet ajourneras till 19.40

Mötet återupptas 19.42

AK kommer med förslaget att vi kan åka till naturhistoriska riksmuseet. Det var dock tyvärr stängt. EG säger att det går att åka till en chipsfabrik i Södertälje.

AK och AJ ansvarar för att planera ytterligare en medlemsaktivitet som kan hållas senare i vår.

#### **§14 Distriktsårsmöte (DÅM)**

DÅM är den 20 april i Högalidskyrkan. AK har behövt hoppa av så WL som är ersättare blir nytt ombud. AL påminner alla om att anmäla sig på medlemssidorna. Deadline för motioner är den 30/3. Täbys ombud kommer att samlas i Tibble kyrka på morgonen för att åka dit i samlad tropp.

#### **§15 Vår-SKUL**

26-28/4. Anmälan öppnar under lovet. Behöver hypas upp och marknadsföras mycket.

Styrelsenbeslutade

**att** sätta en budget för lägeraktiviteter till Vår-SKUL på 1100 kr.

AN kollar om vi kan få med en präst.

#### **§16 Representation**

Marie-Louise hade sagt att AL skulle få vara med på det senaste gruppledningsmötet för att berätta hur vi har tänkt kring representation men blev ej inbjuden. AN berättar att gruppledningarna pratade om vad de tycker om repp. De kom fram till att de vill att styrelsen ska ta fram en plan på hur reppen ska genomföras och presentera den på nästa gruppledningsmöte. Styrelsen hade redan diskuterat detta och tagit fram en plan på hur representation kan genomföras som AL var beredd att presentera på det senaste gruppledningsmötet, men eftersom han inte kan delta på nästa möte kommer planen att formaliseras i skrift och skickas till gruppledningarna. AN tror att om det kan göras på ett bra sätt så är vi välkomna på alla läger. AL tycker att det är viktigt att församlingen kan kommunicera bättre med oss i den här typen av frågor så att vi vet vad som förväntas. Viktigt att någon från styrelsen får vara med på ett sådant möte. Vi ser fortsatt stor fördel med att skicka ut folk som kan reppa på respektive läger även om presentationen kan hållas av någon som är ledare där. Till nästa styrelsemöte skriver AL ner riktlinjer kring representation som kan skickas till församlingen.

#### **§17 Fortbildning**

DN och AJ ska kolla med Oskar Romson om han vill hålla i HLR-utbildningen och återkommer snarast.

#### **§18 Högtalare**

På årsmötet höjde vi budgeten för teknik för att vi skulle köpa in en högtalare. Just nu är det rea på Power i Täby centrum så där kan vi köpa en högtalare billigt. Syftet med högtalaren är att vi

ska kunna använda den på alla våra läger samt alla andra evenemang. Rean pågår till 31/3. Om vi köper i veckan borde det gå att få en bra högtalare för ett lågt pris. Styrelsen diskuterar om vilken högtalare vi borde köpa.

Styrelsen beslutade

**att** sätta budget för en högtalare på 2000 kr.

AL går och köper in den imorgon.

#### **§19 Ekonomi**

WL säger att det är lätt att hamna efter i bokföringen nu i början när han inte har tillgång till banken eftersom han inte har fyllt 18 år än

#### **§20 Styrelsetröjor**

WL har beställt styrelsetröjor och fått dem men trycken är dåliga och de ska reklamerar. De funkade men vi ska se om det går att lämna tillbaka. WL väntar på svar.

#### **§21 Nycklar**

Vi bestämde att AL, AJ, DN, WL och JH ska få nycklar och även nycklar till kontoret för övriga. Församlingen har meddelats men vi har inte fått några nycklar eller särskilt mycket information än. Det är ett stort problem eftersom det hindrar verksamheten.

#### **§22 Merch-shop**

Årsmötet beslutade att vi ska starta en merch-shop. AL tycker att vi måste specificera vem som får det ansvaret. Man kan antingen ge det till skuffégruppen eller en speciell person i styrelsen. Det går även att skapa en ny grupp i styrelsen. EG blir ansvarig för att dra igång processen. Vi ska hypa upp på Instagram. Det går att göra röstningar och intressekoll. Tanken är att vi ska gå + - noll.

Efter att ha köpt in styrelsetröjorna har vi ca 7000kr kvar för reklammaterial som kan användas till exempel till repp. Detta ska delas ut gratis och hålls därför separat från merch-shoppen. RB ansvarar för att beställa detta.

Styrelsen beslutade

**att** sätta en budget för merch på 7000 kr.

#### **§23 Korpenlag**

På årsmötet fick vi i uppdrag att undersöka möjligheten att starta ett korpenlag. DN ansvarar för detta.

#### **§24 Övrigt**

AK säger att vi ska göra en Tiktok under nästa styrelsemöte och tycker att alla kommer på 1-2 påståenden om sin roll i styrelsen till denna TikToken. AK uppmanar styrelsen att komma med

andra idéer till Tiktok. AK uppmuntar att alla ska lägga upp på Tiktok själva. Inloggning finns i ett dokument på driven. Vi ska även be folk följa oss på Tiktok.

## **§25 Mötes avslutande**

Mötet avslutas 20.42

*Protokollet har godkänts och justerats av*

---

**Axel Legelius**  
Mötesordförande

---

**Alexandra Jirvall**  
Sekreterare

---

**William Lindell**  
Justerare